



Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag den 16. april 2024.

Mødedeltagere: Ellen Lundsgaard, Poul Erik Frandsen, Karsten Mogensen og Lene Lyngge Hansen.

Fravær: Gerda Ulrich, Michael B. Jensen og Anders Bach.

Lokalforum 4440
Mørkøv Hallen
Skamstrupvej 7,
4440 Mørkøv
morkov.lf@gmail.com

Formand:
Ellen Lundsgaard
Tlf. 20 73 99 38
E-mail:
Evlundsgaard@gmail.com

Næstformand:
Karsten Mogensen
Tlf. 42 22 07 42
E-mail:
Km@impactchurch.dk

Sekretær:
Lene Lyngge Hansen
Tlf. 25 65 67 94
E-mail:
Leneniels@icloud.com

Kasserer:
Poul Erik Frandsen
Tlf. 23 34 77 02
E-mail:
pefrand@post12.tele.dk

Bestyrelsesmedlem:
Gerda Ulrich
Tlf. 22 42 54 38
E-mail:
gerda@ulrich.dk

Suppleant:
Michael Bosebjerg Jensen
Tlf. 21 29 59 92
E-mail:
Michael@bosebjerg.com

Suppleant:
Anders Bach
Tlf. 27 529 44 06
E-mail:
anderstornslevbach@hotmail.com

www.4440morkov.dk
Og på facebook

Lokalforum vi samler 4440

1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsorden godkendt.

2. Orientering fra formanden.

EL orienterer om, at der nu er indsamlet de 60 % underskrifter i Stigs Bjergby, der kræves for at komme videre for en fælles varmeløsning. Ansøgning kan sendes til Holbæk kommune med håb om, at der kan laves en beregning.

Der er forslag om, at placere den fælles varmekilde ved Røjlegården.

Interessegruppen Stigs Bjergby er udvidet med flere medlemmer.

Den 13. april blev der indsamlet skrald i Mørkøv og Stigs Bjergby.

Arrangement i Stigs Bjergby den 11. maj - Loppefund og knallertstævne på idrætspladsen.

Vedr. Mørkøv Station: EL vil arrangere et møde med Lars Q.

Fællesmøde for alle Lokalfora skal afholdes i Ugerløse – dato er endnu ikke fastsat.

3. Orientering fra kasserer.

Poul Erik meddeler, at referatet hvor bestyrelsen konstituerer sig, skal underskrives og sendes til banken.

Fremmødte underskrev og EL sørger for at indhente resten.

4. Anlægs-penge. Hvordan skal vi udmelde? Hvordan skal vi prioritere? Tidsfrister mm.

EL vil lægge et opslag op på FB og Lokalforums hjemmeside - hvad anlægsmidler evt. kan bruges til. Indkomne forslag – senest den 1. september 2024.

Derefter vil forslagene blive behandlet af Lokalforum.

5. Planlægning af Borgermøde – Indhold og afvikling.

Borgermøde holdes i Skamstrup forsamlingshus tirsdag den 28. maj.

Forslag fra EL om at få nogle fra Skamstrup til en guidet rundvisning i byen fra kl. 17.30. Derefter vil Lokalform være vært for en sandwich – kræver tilmelding.

Omkring kl. 19.00 vil det egentlige Borgermøde så starte.

EL vil høre Gerda om Skamstrup er med på det.

6. Mørkøv-teltet.

EL meddeler, at der arbejdes på, at lave et fællestelt på kræmmermarkedet for alle foreninger mv. EL har indkaldt teltudvalget til et formøde den 23. april. Formålet med mødet er at få fastlagt nogle rammer mm. Derefter udmelde til diverse foreninger, om de vil være med.

7. Orientering fra interessegrupper.

KM fortæller, at byggeprojektet på Gartnerlunden har problemer med vand på grunden.

8. Orientering fra foreninger og institutioner.

Intet nyt.

9. Evt.

Intet.

.